



000036

Date: 20 January 2026

الكويت في 20 يناير 2026

To: Bursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمون

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Comment on the Rumors and News

الموضوع: تعقيب على الشائعات والأخبار

In response to what has been circulated in certain local newspapers, Arzan Financial Group for Financing and Investment K.S.C.P. (the "Group") announces that one of its associate companies, in which the Group holds a 34% ownership interest—namely Al Wafir Marketing Services Company K.S.C. (Closed)—has submitted a conditional cash offer to the shareholders of Unikai Foods P.J.S.C., a UAE public joint stock company listed on the Dubai Financial Market since October 2006, with the aim of acquiring a stake ranging from a minimum of 50% plus one share to a maximum of 51% of the company's issued share capital.

تعقيباً على ما تم تداوله في بعض الصحف المحلية، تعلن مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار ش.م.ك.ع. (المشار إليها بـ "المجموعة") أن إحدى شركاتها الزميلة، والتي تبلغ نسبة ملكية المجموعة فيها 34%، وهي شركة الوافر للخدمات التسويقية ش.م.ك. (مقفلة)، قد تقدمت بعرض نقدي مشروط إلى مساهمي شركة يونيكاي للأغذية ش.م.ع، وهي شركة مساهمة عامة إماراتية مدرجة في سوق دبي المالي منذ أكتوبر 2006، وذلك بغرض الاستحواذ على حصة تتراوح بحد أدنى (50% + سهم واحد) ويحد أقصى (51%) من رأس مال الشركة المصدر.

The offer price has been set at AED 6.6 per share in cash, with the total transaction value estimated at approximately AED 130 million (equivalent to KWD 11 million), subject to completion in accordance with the announced terms and conditions.

وقد تم تحديد سعر العرض بمبلغ 6.6 درهم إماراتي نقداً لكل سهم، وتبلغ القيمة الإجمالية التقديرية للصفقة حوالي 130 مليون درهم إماراتي (ما يعادل 11 مليون دينار كويتي)، وذلك رهناً باستكمالها وفق الشروط والأحكام المعلنة.

Unikai Foods P.J.S.C. has invited its shareholders to accept the offer and submit their acceptance documents no later than Monday, 16 February 2026, in accordance with the applicable laws and regulations of the Dubai Financial Market and the relevant regulatory authorities.

وقد دعت شركة يونيكاي للأغذية مساهميها الراغبين في قبول العرض إلى تقديم مستندات القبول في موعد أقصاه يوم الإثنين الموافق 16 فبراير 2026، وذلك وفقاً للقوانين واللوائح المعمول بها لدى سوق دبي المالي والجهات الرقابية ذات الصلة.

٤٢

Arzan Financial Group

For Financing & Investment K.P.S.C.



مجموعة أرزان المالية

للتمويل والاستثمار ش.م.ك.ع.

It is worth noting that completion of the transaction is subject to the fulfillment of the required conditions and the obtaining of the necessary regulatory approvals. At present, there is no material financial impact on the Group's financial statements, and any material developments in this regard will be disclosed in due course in compliance with the disclosure and transparency rules of the Capital Markets Authority and Boursa Kuwait.

وتجدر الإشارة إلى أن إتمام الصفقة يخضع لاستيفاء الشروط والموافقات النظامية اللازمة، ولا يوجد في الوقت الحالي أي أثر مالي جوهري على القوائم المالية للمجموعة، وسيتم الإفصاح عن أي تطورات جوهريّة بهذا الخصوص في حينه، وذلك التزامًا بقواعد الإفصاح والشفافية المعمول بها لدى هيئة أسواق المال وبورصة الكويت.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Jassem Zainal


جاسم حسن زينل

Vice Chairman & CEO

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

